
Referat af generalforsamling i Dansk Flerfarvetklub 17/01 2015 

Fremmødte: Ulla Dahl, Katrine Bruun, Signe Kappel, Nanna Møllenberg, Eva Christiansen og Sara Kristensen 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent,  

Eva valgt 

2) Valg af referent,  

Eva valgt 

3) Godkendelse af dagsorden,  

enstemmigt vedtaget 

4) Kontaktpersonens beretning,  

Signe fortæller, at Eva og hende har besluttet at bruge alle penge på kontoen ved afslutningen 2014 på 

årssløjfer og præmierosetter til specialklubudstillinger. Ved starten af 2015, står der allerede 1100 kr. på 

kontoen. Kontaktpersonerne har et ønske om at spare op til vandrepokaler i løbet af 2015, hvilket 

medlemmerne tilslutter sig. 

Eva fortæller, at pointjagten er blevet forenklet som følge at omlægningen af pointgivning og omfattede 

dyr i klubben. Som følge af fraspaltningen af de crestede dyr i 2014, er der udstillet færre dyr i 2014 end i 

2013. Der er afholdt specialklubudstilling på sjælland og i Jylland, til glæde for medlemmerne i øst og vest.  

5) Valg af kontaktpersoner, 

Signe og Eva genvalgt ved applaus 

6) Indkomne forslag, 

Forslag 1, stillet af Sarah, Laura og Tina Fredslund : 

Forslag om at Dansk Flerfarvetklub også kommer til at omfatte de ustandardiserede racer, der naturligt ville 

høre til klubben når de engang skulle komme i sjælden variant. 

Forslaget blev vedtaget. Der kan ikke tildeles point i pointjagten, men det dyr der har vundet Bedste 

Ustandardiserede flest gange gennem et kalenderår, tildeles præmien som Årets Bedste Ustandardiserede. 

Hvis der er pointlighed vinder A-dyr over B-dyr, ellers må førstepladsen deles. 

7) Evt. 

Kontaktpersonerne har til hensigt at arrangere en specialudstilling i Jylland efter sommeren. Der er blandt 

medlemmerne et ønske om at tilrettelægge specialklubudstillinger for sig selv og ikke i forbindelse med 

ordinær udstilling, fordi der er mindre ventetid og forløbet er mindre hektisk. 


